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Schriftelijke vraag 
 
Aan:    College van burgemeester en wethouders 

Van (naam raadslid):  J.M.G.A. (Jeanne) Adriaans 

Fractie     Kernbeleid 

Datum:    28 april 2025 

Onderwerp:    RES 

 
Vraag: 
 
Het doel om invulling te geven aan onze energieopgave van 0,055 TWh duurzaam 
opgewekte energie voor 2030 gaat volgens het college niet lukken. 52% van het doel is op basis 
van de huidige inzichten haalbaar met inzet van zon op gebouw (34% in Wintelre en 18% op 
gebouw)  Wanneer KBP2 in Eersel gebouwd wordt dan zou dit percentage met ongeveer 30% 
kunnen toenemen en zitten we op 82% van ons doel. 
 
De gemeenteraad heeft echter besloten dat er geen KBP2 in Eersel komt, maar een 
bedrijventerrein van max 11 ha, waardoor niet veel meer dan 52% van de RES-opgave gehaald 
gaat worden en dat is veel te weinig. Gesprekken met Provincie en MRE leveren blijkbaar niets op.  
 
Dus wat gaat de gemeente Eersel zelf doen om alsnog in de buurt van de totale RES-opgave van 
0,055TWh te komen binnen een afzienbare periode?   
Wat zijn de consequenties als nauwelijks meer dan 52% gehaald wordt?  
Hoe goed/slecht doet Eersel dat in vergelijking met andere gemeentes in de regio en in het land?  
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